
Inspraakreactie raadscommissie 

Intro 

Hans Groenewoud, voorzitter van de VVE Heidemeer Waterfase.     
Heidemeer Waterfase, totaal 110 woningen en de VVE behartigt de belangen 
van de woningen van de leden. Het recreatiegebied zien wij als onze 
achtertuin. 
 
Ontwikkelingsvisie Lazy Nature 

VVE is betrokken bij de ontwikkelvisie. Wij konden ons vinden in de 
ontwikkelvisie van Lazy Nature. Aandacht en ruimte voor beleving van natuur, 
educatie, biodiversiteit. Wij hebben aangegeven dat wij de recreatiedruk op De 
Heide nu al hoog vinden. Het is een heel beperkt gebied.  

Er komen volgens het onderzoek nu dagelijks 1.000 mensen per dag.!!! Ik denk 
dat de recreatiedruk per m2 in De Heide groter is dan in Oranjewoud. 
 
Druk is alleen maar groter geworden door: 

• Aanlegplaatsen watersport Engelenvaart 
• 4 hondenstrandjes; eldorado van honden (zelfs al uitlaatdiensten voor 

honden) 
• En nu dan: een voorstel voor on onze ogen grootschalige horeca met 

nog meer traffic/overlast 
• Gevoel van beleven naar vermaken van mensen; dadelijk nog verhuur 

van boten e.d. 

Horecafunctie  

Procedure  

In juni vorig jaar hebben wij een gesprek met onderzoeksbureau gehad. Daarna 
nog eens geïnformeerd naar de stand van zaken, maar niets meer gehoord. Op 
26 maart komt een mail binnen dat 8 april voorstel horecafunctie in de 
commissie wordt behandeld.  

Geen tijd om meer terug te koppelen. Slechte en niet zorgvuldige procedure. 
Waarom nu weer zo snel???  

Voorstel college 

Een horecafunctie met totale oppervlakte van 400 m2. Met 2 voorkeuropties: 



 
Hut op de Heide (afgeslankt restaurant) 
7 dagen per week open 10.00-18.00 uur en zomers weekend tot 20.00 uur 
 
Strand op de Heide (restaurant) 
7 dagen per week open 10.00 -18.00 uur en zomers weekend tot 22.00 uur 
Met 7 dagen muziek op het terras?!! 

Standpunt VVE 

Op zich hoeft van ons een horecafunctie niet. Maar we gaan er niet voor 
liggen!!  

We vinden een horecafunctie aanvaardbaar indien: 

• Het kleinschalig en ondergeschikt is (circa 200 m2, voor ijsje, drinken, 
snacks, broodje, frisdrank e.d.) 

• Met openingstijden tot 18.00 uur 
• Mits beheersbaar, met een verzekerd toezicht/handhaving 

We vinden het voorstel van het college niet ondergeschikt aan het 
recreatiegebied. Het tast het karakter van het recreatiegebied aan en ons 
woongenot. Het is over de top!! en in strijd met de ontwikkelingsvisie Lazy 
Nature. 

Kanttekeningen voorstel: 

• Het is logisch dat veel mensen voor zijn. De meeste mensen wonen er 
niet en hebben er ook geen last van. Ze komen en gaan.  

• Geen kosten opgenomen voor extra toezicht/handhaving; kost dat 
niets?? Structurele onderbezetting bij Politie en BOA’s.  Dat is vragen om 
problemen en geeft weinig vertrouwen!! 

• Onderzoek gedaan hoeveel mensen niet meer komen vanwege te veel 
drukte? 

• Tenslotte kosten van de prijsvraag € 45.000! belastinggeld en wat 
hebben de enquêtes en onderzoeken tot nu toe al gekost!! 

 

Tot slot 

We willen graag meedenken in de verdere vervolgstappen. 



 

 


